
Hei.

Tove Haugen har gitt følgende tilbakemelding:

Spent på om dette blir bedre i forhold til regn og kuling. Kortere vei inn til dørene som også i dag går opp når det
blåser. Blir kortere vei fram til døra. Men mulig at det blir tettere gjør at det ikke kommer så mye vind inn? Må vel
prøves……

Dette ble diskutert ved befaringen, og mener ut fra de vurderinger dere har erfart fra tidligere bygninger, så satser vi
på at dette blir bra, og således går vi for deres forslag til utforming av nytt inngangsparti ved sykeheimen.
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